
ПРОТОКОЛ № 15

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради 
з питань промисловості, підприємництва та розвитку інфраструктури

від 06 вересня 2018 року м. Кропивницький

Склад комісії – 5 осіб

Присутні:
голова постійної комісії: Мірошниченко О.С.

заступник голови постійної комісії Ігнатенко В.В.

секретар постійної комісії: Музичук В.В.

члени постійної комісії: Кожемяченко А.Г., Цапюк О.Г.

У роботі комісії взяли участь:

Бриндак Вікторія Євгенівна -  начальника відділу надрокористування та
видобування  корисних  копалин  управління  промисловості  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації;

Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації;

Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”;

Кальченко Валерій Михайлович – радник голови обласної ради, депутат
Кіровоградської обласної ради;

Павленко  Ганна  Володимирівна –  заступник  директора  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації;

Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту  економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації;

Родіонов  Олексій  Володимирович  –  перший  заступник  начальника
Управління ДСНС України у Кіровоградській області;

Слінченко  Володимир  Андрійович –  начальник  управління  з  питань
цивільного захисту Кіровоградської обласної державної адміністрації;

Чечотенко  Ангеліна  Миколаївна –  начальника  відділу  транспорту  та
зв’язку  управління  транспорту  та  зв’язку  департаменту  інфраструктури  та
промисловості Кіровоградської обласної державної адміністрації.
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Про  внесення  змін  до  обласної  програми  цивільного  захисту
Кіровоградської області на 2016-2020 роки.
Інформує: Слінченко Володимир Андрійович – начальник управління з питань
цивільного захисту Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про зміни і доповнення до програми економічного і соціального розвитку
Кіровоградської області на 2018 рік.
Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна – директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про стан виконання рішення Кіровоградської обласної ради від 27 березня
2015 року № 716 “Про Стратегію розвитку Кіровоградської області на період до
2020 року”. 
Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна – директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

4. Про стан  виконання  рішення Кіровоградської  обласної  ради  від  23  грудня
2016  року  № 195  “Про  програму формування  позитивного  міжнародного  та
інвестиційного іміджу Кіровоградської області на 2017-2020 роки”. 
Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна – директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

5. Про  стан  готовності  господарського  комплексу  області  до  проходження
опалювального періоду 2018/2019 року.
Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

6. Про  внесення  змін  до  програми  енергоефективності  Кіровоградської
області на 2017-2020 роки.
Інформує: Павленко  Ганна  Володимирівна –  заступник  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

7. Про затвердження істотних умов договору енергосервісу.
Інформує: Павленко  Ганна  Володимирівна –  заступник  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

8. Про  затвердження  обласної  комплексної  програми  з  розвитку
автомобільних доріг та безпеки дорожнього руху у Кіровоградській області на
2018-2022 роки.
Інформує: Чечотенко Ангеліна Миколаївна – начальника відділу транспорту
та зв’язку управління транспорту та зв’язку департаменту інфраструктури
та промисловості Кіровоградської обласної державної адміністрації
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9. Про надання погодження ТДВ “Світловодське кар'єроуправління” стосовно
отримання  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  з  метою
видобування гранітів Власівського родовища.
Інформує: Бриндак  Вікторія  Євгенівна – начальника  відділу
надрокористування та видобування корисних копалин управління промисловості
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

10. Про надання обласному комунальному виробничому підприємству “Дніпро-
Кіровоград” дозволу на заставу майнових прав.
Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”

11. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  08  червня  2018  року
№  495  “Про  погодження  надання  КП  “Гайворонський  комунальник”
спеціального  дозволу  на  користування  надрами  питних  підземних  вод
Гайворонського водозабору”.
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури

12. Про лист Регіонального фонду підтримки підприємництва у Кіровоградській
області.
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури

13. Про лист філії “Кременчуцька ГЕС” ПрАТ “Укргідроенерго”.
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури

14. Про  стан  виконання  рішення  Кіровоградської  обласної  ради  від  19  травня
2017 року № 283 “Про програму впровадження регіональних наукових досліджень
у промислове виробництво Кіровоградської області на 2017-2020 роки”. 
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури

Мірошниченко О.С. запропонував погодити перелік питань.
Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Інших  пропозицій  щодо  формування  порядку  денного  засідання  не

надійшло. 

Під час розгляду та голосування відсутній заступник голови постійної комісії
Ігнатенко В.В. (службові обставини).
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ХІД ЗАСІДАННЯ

1. Слухали  інформацію  начальника  управління  з  питань  цивільного
захисту Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Слінченка В.А. про
внесення змін до обласної програми цивільного захисту Кіровоградської області
на 2016-2020 роки.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 163 (додається).

Під  час  розгляду  та  голосування  відсутній  заступник  голови  постійної
комісії Ігнатенко В.В. (службові обставини).

2. Слухали  інформації  директора  департаменту  економічного  розвитку  і
торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації Рахуби Н.А. про зміни і
доповнення  до  програми  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської
області на 2018 рік.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 164 (додається).

3. Слухали  інформацію  директора  департаменту  економічного  розвитку  і
торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації Рахуби Н.А. про стан
виконання рішення Кіровоградської обласної ради від 27 березня 2015 року № 716
“Про Стратегію розвитку Кіровоградської області на період до 2020 року”.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 165 (додається).

4. Слухали  інформацію  директора  департаменту  економічного  розвитку  і
торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації Рахуби Н.А. про стан
виконання рішення Кіровоградської обласної ради від 23 грудня 2016 року № 195
“Про програму формування позитивного міжнародного та інвестиційного іміджу
Кіровоградської області на 2017-2020 роки”.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 166 (додається).

5. Слухали  інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації Довжук О.В. про
стан готовності господарського комплексу області до проходження опалювального
періоду 2018/2019 року.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 167 (додається).
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6. Слухали інформацію заступника директора департаменту інфраструктури
та промисловості Кіровоградської обласної державної адміністрації – начальника
управління  промисловості  Павленко  Г.В.  про  внесення  змін  до  програми
енергоефективності Кіровоградської області на 2017-2020 роки.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 168 (додається).

7. Слухали  інформацію  заступника  директора  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  –  начальника  управління  промисловості  Павленко  Г.В.  про
затвердження істотних умов договору енергосервісу.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 169 (додається).

8. Слухали  інформацію  начальника  відділу  транспорту  та  зв’язку
управління  транспорту  та  зв’язку  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Чечотенко А.М.  про  затвердження обласної комплексної програми з розвитку
автомобільних доріг та безпеки дорожнього руху у Кіровоградській області на
2018-2022 роки.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 170 (додається).

9. Слухали  інформацію  начальника  відділу  надрокористування  та
видобування  корисних  копалин  управління  промисловості  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  Бриндак  В.Є.  про  надання  погодження  ТДВ  “Світловодське
кар'єроуправління”  стосовно  отримання  спеціального  дозволу  на  користування
надрами з метою видобування гранітів Власівського родовища.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 171 (додається).

Надалі  заступник  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
промисловості,  підприємництва  та  розвитку  інфраструктури  Ігнатенко  В.В.
залишив засідання у виробничих справах.

10. Слухали  інформацію  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Ілика  Р.І.  про  надання  обласному  комунальному  виробничому
підприємству “Дніпро-Кіровоград” дозволу на заставу майнових прав.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 172 (додається).
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11. Слухали інформацію  голови постійної комісії  Кіровоградської обласної
ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та  розвитку  інфраструктури
Мірошниченка О.С.  про  внесення змін до рішення обласної ради від 08 червня
2018 року № 495 “Про погодження надання КП “Гайворонський комунальник”
спеціального  дозволу  на  користування  надрами  питних  підземних  вод
Гайворонського водозабору”.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 173 (додається).

12. Слухали інформацію голови постійної комісії  Кіровоградської обласної
ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та  розвитку  інфраструктури
Мірошниченка О.С. про лист Регіонального фонду підтримки підприємництва у
Кіровоградській  області  від  27  серпня   2018  року  № 106  стосовно  списання
дебіторської  заборгованості,  яка  обліковується  на  балансі  Регіонального  фонду
підтримки підприємництва у Кіровоградській області.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 174 (додається).

13. Слухали інформацію голови постійної комісії  Кіровоградської обласної
ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та  розвитку  інфраструктури
Мірошниченка О.С. про листа філії “Кременчуцька ГЕС” ПрАТ “Укргідроенерго”
від 06 серпня 2018 року № 14-1/1700 “Про стан автодороги на гідроспорудах філії
“Кременчуцька ГЕС”.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 175 (додається).

14. Слухали інформацію голови постійної комісії  Кіровоградської обласної
ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та  розвитку  інфраструктури
Мірошниченка  О.С.,  враховуючи  лист  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  від  01  серпня  2018  року  № 01-17/325/0.4  “Про  стан  виконання
Програми”.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 176 (додається).

Голова постійної комісії О.Мірошниченко

Секретар постійної комісії В.Музичук


